



Referat generalforsamling 28. marts 2012

DAGSORDEN:

1. Valg af dirigent
2. Godkendelse af protokol
3. Formandens beretning
4. Regnskab
5. Gennemgang af Handlingsplan 2012
6. Budget
7. Indkomne forslag fra medlemmer
8. Aktivitetsplan for diverse udvalg.
 - a) Idrætsudvalg
 - b) Husforvalter
 - c) Både og bådmateriel
 - d) Tutten
9. Valg af bestyrelse
 - a) Sekretær – Lya Moestrup modtager ikke genvalg
 - b) Bådforvalter – Ole Wedderkind modtager genvalg
 - c) Tut – Mathias Juul modtager genvalg
 - d) Formand – Axel Brask modtager genvalg
10. Valg af revisor (vælges for 2 år ad gangen) - Grethe Bernt modtager ikke genvalg
11. Valg af revisorsuppleant (vælges for 2 år ad gangen på lige år) – Allan Engsig modtager genvalg.
12. Valg af 2 idrætsudvalgsmedlemmer (pt. er Lisa Weidich og Mikael Tosti medlemmer)
13. Valg af redaktion (pt. er Lise Gram Eriksen, Mogens Stockholm, Lisa Weidich og Monika Odefey medlemmer)
14. Valg af festudvalg
15. Udtrækning af kajak- og traileraktier.
16. Eventuelt

Ad 1

Jesper Petersen blev valgt som dirigent. Han konstaterer, at indkaldelsen er udsendt korrekt. Denne gang elektronisk.

Ad 2

Protokol blev godkendt.

Ad 3

Ingen kommentarer til beretningen – den blev godkendt med akklamation.



Ad 4

Regnskabet blev godkendt uden yderligere kommentarer.

Ad 5

Lya gennemgik Handlingsplanen 2012, fortalte at den er et styringsdokument for bestyrelsen. Bestyrelsen har evalueret handlingsplanen fra 2011 og fundet den anvendelig i forhold til at bestyrelsen sætter sig mål for det følgende år. Tim gennemgik poloafdelingens planer for 2012, og Lisbeth supplerede på børne- ungeområdet.

Ad 6

Steen gennemgik budgettet for 2012.

Michael Rygaard: Mener, at alt skal udsendes elektronisk så der ikke er portoudgifter. Steen fortæller, at portoposten primært er til udgifter til betalingservice.

René: Vi vil prøve at nedsætte forbruget på varmt vand. Bestyrelsen opfordrer medlemmerne til at bruge mindre vand. Ole fortæller også, at vi har for højt energiforbrug, især på vand. Hvis vi reducerer vandet, reducerer vi også varmekonsumet. Vi skal bl.a. finde nogle nye bruserhoveder, og vi skal have nogle konsulenter herud, som kan hjælpe os med at pege på, hvor vi kan få forbruget ned.

Poul Erik spørger til de 29.650,00 kr. til kajaker. Ole fortæller, at der allerede er indkøbt en turboat. Bestyrelsen har spurgt i klubben (trænerne) hvad der er brug for.

M. Rygaard foreslår skylning af neoprendragter i en stor spand vand. Eller hvad med jordvarme, som er dyrt at installere, men billigt i drift.

Majbritt spørger til mulighed for bådplads, selvom man ikke får roet 500 km på en sæson.

Bjarne spørger til om der er afsat penge til nyt tag – Der er 152.000 kr. på byggekonto, svarer Steen.

Jette spørger om byggekonto er til andet end tag. Axel svarer, at den konto er til de store vedligeholdelsesopgaver på huset og der er yderligere sat 25.000 kr. af til løbende vedligeholdelse.

Budgettet blev godkendt.

Ad 7

Bjarne har stillet to forslag:

Forslag 1.

Monika spørger, om det er muligt at få en plads til pagajer, hvis man køber en.

Amanda siger, at alle kan ikke få sit eget rum.

Flere kommer med kommentarer til, hvor man kan opbevare sin pagaj:

- der bør ryddes op i pagajrummene, da mange ikke bruger deres rum.

- hvorfor kan man ikke bare låne en pagaj, og lade børn og nybegyndere bruge dem i deres træningstid.

Afstemning:

Forslaget blev forkastet med overbevisende flertal. 1 stemmer for. Resten imod.



Forslag 2.

Flere kommentarer til forslaget om, hvorfor og hvorfor ikke man bør tage sit udstyr med hjem. Poul Erik foreslår, at der bliver lavet mere ventilation i bådhuset.

Afstemning:

Forslaget blev forkastet. 3 stemmer for. Resten imod.

Ad 8

Idrætsudvalget

Det har været svært at fastholde vores unge mennesker, og mange har meldt sig ud igen. Vi skal have flere unge herved, og udvalget vil lave nogle tiltag.

Klubben har haft gymnastiksalen i Tårnby, samt tilbud om vægttræning og svømning.

Vi går på vandet lige efter påske og lægger ud med en tur til Svejlbæk med 25 deltagere, heraf 9 fra Neptun.

Kraftcentrene er muligvis ved at ændre struktur, og vi skal i klubben tage stilling til, hvordan vi vil støtte op om det.

Husforvalter

Der er kommet nyt komfur, malet køkkenlåger, nye lamper mv. Der bliver ændringer i bådhuset, da der mangler plads til udstyret.

Vi skal sætte pris på dem, som til daglig går og rydder op rundt omkring.

Kurt opfordrer til, at medlemmer bærer affaldet helt ud i hhv. skraldespanden, containeren og flaskecontainer.

Hovedrengøring i klubben den 31. marts.

Bådforvalter

Alt udstyr skal mærkes tydeligt med navn. Ellers bliver det smidt ud!

Klubbens materiel skal være universelt og rette sig imod de nye, der kommer til klubben.

Bestyrelsen har ikke speciel interesse i at bådene skal på loftet, så hellere at de bliver taget med hjem, hvis ejeren ikke ror de 500 km.

Vi prøver at indfri ønsker om bådpladser, men der er kun et begrænset antal pladser.

Vi skal passe på materiellet, da der ikke er økonomi til at skifte ud og reparere hele tiden.

Vi er en forening, og alle er en del af klubben.

M. Rygaard: Kan vi købe en 2-er og låne den ud til klubben, når vi ikke selv bruger den?

Det må vi kigge på, siger Ole.

Der findes både Dymo og tusch i klubben til at skrive navn på udstyr.

Tutten

Intet nyt fra Tutten.

Victor efterspørger sundt mad til at købe. En anden foreslår sunde sodavand.

René opfordrer til at medlemmer fylder op af øl og vand. Poul Erik opfordrer til at man selv tager frugt med til træning. Flere kommentarer om sandwich, sodavand mv.



Ad 9

- a) Axel Brask blev genvalgt som formand.
- b) Kurt blev valgt til sekretær.
- c) Mathias blev genvalgt til Tut.
- d) Da Kurt blev valgt til sekretær, er der nu en husforvalterplads ledig. Martin Christensen blev derefter valgt til husforvalter.

Ad 10

Lars Cassias blev valgt til ny revisor.

Ad 11

Allan Engsig blev valgt som revisorsuppleant.

Ad 12

Der er brug for hjælp til at tilmelde stævner og til at arrangere DT5.

Lisa Weidich vil stå for tilmeldinger og modtager genvalg på de forudsætninger.

Mikael Tosti blev genvalgt til idrætsudvalget.

Ad 13

Redaktionsudvalget, Lisa Weidich, Monika Odefey, Lise Gram Eriksen og Mogens Stockholm blev genvalgt.

Ad 14

Vibeke og Jan Fischer blev valgt til festudvalget. Nybegynderholdet skal afholde festen efter klubmesterskabet.

Ad 15

Der var udtrækning af kajak- og traileraktier. Det blev diskuteret hvorvidt udtrækning skal foregå på samme måde fremover.

Ad 16

- Lisa efterspørger, at der er en pokal el.lign. til medlemmer, som laver et ekstra stort arbejde i klubben. Ole fortæller, at det altid er sådan, at nogle laver meget og andre laver intet i en forening.
- Jesper efterlyser en højtryksspuler til at rense broen. Der kommer forslag om en dykpumpe, da en højtryksspuler ikke kan tåle frost.
- Tony fortæller om Støtteforeningen og det kun koster 150 kr. at være medlem, og der holdes en årlig fest.
- Amanda fortæller om fortsætterkursus, der vil blive hængt opslag op i klubben, hvor man kan melde sig til.
- Ole foreslår, at der udtrækkes kajakaktier til standerhejsning.
- Allan G. foreslår, at alle medlemmer bruger deres netværk når der skal arrangeres DT5.
- Allan G. er blevet toastmaster, og vil fremover sørge for, at der er toast mv. til at købe i klubben.